
 آرمان ملی: در بیش از یک ماه گذشته صحبت های مایلی 
کهن علیه امیر قلعه نویی با واکنش های مختلفی مواجه شده 

است. 
 صحبت های مایلی کهن 

نیمه دوم خرداد ماه گذشته محمد مایلی کهن درباره 
اظهارات احسان اصولی که صحبت های او درباره انتخاب 
سرمربی تیم امید را بی پایه و اساس دانسته بود، گفت: اصولی 
بر خلاف اسم شریفش غیر اصولی صحبت کرد. بین این همه 
آدم ورزشی و استخوان خرد کرده در ورزش هم رئیس هیأت 
خراسان رضوی است، هم رئیس کمیته فوتسال و هم گاهی 
سخنگوی فدراسیون فوتبال. شما حدیث مفصل بخوان از 
این مجمل. سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران تاکید کرد: 
در استان خراسان رضوی با وجود افراد بزرگ و صاحب نامی 
چون خداداد عزیزی که بهترین بازیکن آسیا در سال ۱۹۹۶ 
شد، میثاقیان، کریم قیاسی و استادی چون عباس چمنیان، 
بر مبنای کدام ضابطه ایشان سال هاست رئیس هیأت خراسان 
رضوی است؟ با کدام متر و معیار رئیس کمیته فوتسال است؟ با 
وقت کم می توانم بپرسم چند نفر از اعضای فدراسیون، فوتبالی 
هستند؟ مایلی کهن که با شبکه خبر گفت وگو می کرد، ادامه 
داد: ایشان )اصولی( گفته اند باید فنی صحبت کنم. مگر شما 
از زبان فنی درکی دارید؟ اتفاقاً همه صحبت های من فنی 
بوده است، اما به دلیل اینکه شما از این حرفه زیبا و دوست 
داشتنی اطلاع چندانی ندارید به نظرتان غیر فنی می آید. مگر 

قرار نبود بر اساس معیارهای کار با جوانان، داشتن تجربه 
بین المللی و داشتن کارنامه موفق سرمربی تیم امید 
معرفی شود؟ وی سپس به انتقاد از کارنامه مربیگری 
رضا عنایتی سرمربی تیم امید پرداخت و افزود: من 
می گویم بر اساس کدام متر و معیار آقای عنایتی را که 
بازیکن خوب و بزرگی بوده، اما فاقد کمترین عملکرد 

مثبت در زمینه مربیگری بوده و در آخرین 
حضور وی در تیم دوست داشتنی نفت 

مسجد سلیمان با گرفتن ۵۰۰ میلیون 
تومان به ناگهان تیم را ترک کرد و 
باعث سقوط آن شد، سرمربی تیم 
امید شد؟ مگر غیر از این است که 
فقط در ۶ مسابقه حضور داشت 
و با گرفتن چند بازیکن با مبالغ 
هنگفت در نهایت موجب سقوط 
آن تیم شد؟ بماند که با چه ارقامی 
بازیکن به باشگاه نفت مسجد 
سلیمان قالب کردند! مایلی کهن 

در ادامه حملاتش به سخنگوی فدراسیون فوتبال، اظهارات 
تندی را هم علیه مهدی محمدنبی نایب رئیس فدراسیون بر 
زبان آورد و گفت: یقیناً شما درکی از مباحث ما نداشته و ندارید. 
آقای غیر اصولی! به راستی بر اساس کدام فاکتور و مختصاتی 
شما و آقای نبی بر فوتبال معصوم ما حکمرانی می کنید که 
نتیجه آن باخت فاجعه آمیز ۶ گله مقابل انگلیس و باخت 
حیثیتی مقابل آمریکا شد؟ مهر در ادامه نوشت: بعد از آنکه 
مجری برنامه از مایلی کهن درخواست کرد فقط درباره مسائل 
فنی صحبت کند، پیشکسوت فوتبال ایران تاکید کرد که به 
گفته تهیه کننده برنامه می تواند درباره صحبت های احسان 
اصولی حرف بزند. مایلی کهن سپس ادامه داد: آقای غیر اصولی! 
واقعاً خیلی جرات می خواهد که بیایی و خودت را متخصص تر 
از عزیزانی که عمری را در این عرصه خاک خورده اند، بدانی. 
آقای غیر اصولی بدانید که »ای مگس عرصه سیمرغ نه 
جولانگه توست؛ عرض خود می بری و زحمت ما می داری«! 
وی همچنین امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی را هم از حملاتش 
بی نصیب نگذاشت و قلعه نویی را همانند بیانیه چند سال 
پیش، »گروهبان قندلی« نامید. مایلی کهن گفت: الان تمام 
فدراسیون ما رفته زیر چتر گروهبان قندلی! سرمربی نساجی، 
سرمربی استقلال، سرمربی هوادار، سرمربی گل گهر و سرمربی 
پیکان و مس رفسنجان با نظر گروهبان قندلی انتخاب می شود. 
بر اساس کدام متر و معیار سعید الهویی یکهو کمک مربی 
تیم ملی می شود؟ مگر گروهبان قندلی عنوان نکرد که من دیگر 

مربی تیم ملی نخواهم شد. مایلی 
کهن در پایان گفت: در مجموع 
می گویم یک باندی بر فوتبال 
ما حاکم شده است که حتی 
فوتبال  فدراسیون  رئیس 
نمی تواند چیز کند. بزرگانی 

مثل محرم 

نویدکیا و وحید هاشمیان و ابراهیم صادقی را داشتیم که کارنامه 
آنها مشخص است ولی چرا از این عزیزان استفاده نشده و آقای 
عنایتی یکهو از »قوطی« در می آید که بدون کمترین موفقیت 
در عرصه مربیگری بوده است به این دلیل که همکلام و همزبان 
گروهبان قندلی است؟ این واقعیت تلخ است که داریم به قهقرا 
می رویم. فردا اگر مسابقات کافا را هم ببریم آن را »پیراهن 

عثمان« می کنیم و به خورد مردم می دهیم!
 بیانیه فدراسیون 

فدراسیون فوتبال با انتشار اطلاعیه ای به این انتقادات 
واکنش نشان داد: »در پی ادعاهای کذب مطرح شده در یکی 
از برنامه های تلویزیونی از سوی یک فرد، فدراسیون فوتبال 
جمهوری اسلامی ایران با ابراز تأسف از طرح ادعاهای عاری از 
واقعیت مطرح شده و حمایت از کادر فنی اعلام کرد: سرمربی 
محترم تیم ملی و همکاران فارغ از ادعاهای کذب مطرح شده در 
این برنامه تلویزیونی و بدون توجه به تلاش برای حاشیه سازی 
یک فرد با کارنامه مشخص برای اهالی فوتبال و با ادبیات زننده، 
بر روی مأموریت ملی که برای خود ترسیم کرده اند، متمرکز 
شده اند و این مسیر همچنان تداوم خواهد داشت. فدراسیون 
فوتبال با تکذیب صریح موارد مطروحه از جمله؛ دخالت کادر 
فنی تیم ملی در مسائل باشگاهی اعلام می کند این ادعاهای 
کذب از سوی بخش حقوقی و اخلاق پیگیری قانونی خواهد 

شد. 
 نظر پیشکسوت 

حسن روشن پیشکسوت فوتبال کشورمان در خصوص 
انتقادات محمد مایلی کهن از امیرقلعه نویی هم گفت: »نباید 
چنین مسائلی باشد. به عقیده مایلی کهن کاری ندارم. وقتی 
یکی مثل کی روش می گوید در ایران مربی ندارید، ۸ سال پول 
می گیرد. ما چاره ای جز این نداشتیم از مربی ایرانی استفاده 
کنیم. خوشبختانه تیم ملی را از دست مربیان ضعیف و بیکار 
کوتاه کردیم. مربیان خارجی بیکار بودند که به تیم ملی آمدند. 
حالا باید به مربیان ایرانی فرصت دهیم تا خودشان را 
ثابت کنند.« وی افزود: »الان هم مربی خوبی داریم 
و هم بازیکنان آماده ای در تیم ملی هستند. در این 
شرایط، مایلی کهن اشتباه می کند که این حرف ها 
را می زند. مربی انتخاب شده و همه از جمله خود 

مایلی کهن باید به او کمک کنند.«
  اقدام 

امیر قلعه نویی از محمد مایلی کهن به 
دادگاه به دلیل مصاحبه علیه خودش شکایت 
کرد. نادر فریاد شیران مربی اسبق تیم ملی در 

گفت وگو با فارس این خبر را اعلام کرد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: باشگاه میلان که برای تقویت خط حمله تیم 
تحت هدایت استفانو پیولی، آقای گل فصل گذشته لیگ برتر 
پرتغال یعنی مهدی طارمی را زیر نظر گرفته بود و مذاکراتی 
هم با باشگاه پورتو برای جذب این مهاجم ایرانی داشت، ظاهراً 
به دلیل عدم توافق با پورتو بر سر رقم انتقال این بازیکن، قید 
خرید او را زد. پیش از این رسانه های ایتالیایی از توافق شخصی 
طارمی با میلان برای عقد قراردادی سه ساله خبر داده بودند. 
آنتونیو ویتیلو خبرنگار ایتالیایی که با رسانه های »کوریره دلو 
اسپورت« و »کالچو مرکاتو وب« همکاری می کند، گزارش 
داد؛ شانس میلان برای جذب مهدی طارمی به دلیل بالا 
رفتن رقم درخواستی پورتو برای فروش این مهاجم ایرانی 
کاهش یافته است. اکنون اعضای هیات مدیره باشگاه میلان 
به دنبال بررسی گزینه های دیگر هستند. پایگاه خبری 
»کالچو مرکاتو« ایتالیا هم گزارش داد؛ باشگاه میلان به دنبال 
گزینه های جایگزین برای مهدی طارمی است، بازیکنی که 

مورد علاقه استفانو پیولی برای تقویت خط حمله است. 

بیــن المــلل 
 یورگن کلوپ درباره حضور در تیم ملی آلمان صحبت 
کرد و تاکید داشت اکنون با لیورپول قرارداد دارد. به گزارش 
اسپورت بازر، تیم ملی فوتبال آلمان نزدیک به یک سال دیگر 
باید در یورو ۲۰۲۴ در خانه به مصاف حریفانش برود. با این 
حال نتایج ضعیف ژرمن ها در دیدارهای اخیر نگرانی زیادی را 
در تیم ملی آلمان ایجاد کرده است. پس از حذف تلخ در مرحله 
گروهی جام جهانی قطر، تیم هانسی فلیک تنها توانست در 
یک دیدار دوستانه آن هم برابر پرو با نتیجه دو بر صفر به 
پیروزی برسد. آمار تیم ملی آلمان در سال ۲۰۲۳ بسیار بد 
بوده و از چهار بازی، سه شکست و یک تساوی نصیب ژرمن ها 

شده است. یورگن کلوپ درباره حضور در 
تیم ملی آلمان صحبت کرد و گفت: 
حضور در تیم ملی فوتبال آلمان 
افتخار بزرگی است. در این مورد 
بحثی وجود ندارد. مساله ای که 
مانع بزرگی در این زمینه محسوب 

می شود وفاداری من به لیورپول 
است. من نمی توانم اکنون لیورپول را 
ترک کنم و بگویم می خواهم سرمربی 
آلمان شود. حتی هیچ صحبتی هم 
با من نشده است تا به تیم ملی آلمان 

بروم. 

کشتی آزاد جوانان ایران  
قهرمان آسیا شد

ایسنا: تیم ایران با کسب سه مدال طلا و پنج 
مدال نقره به عنوان قهرمانی رقابت های کشتی 
آزاد جوانان قهرمانی آسیا در اردن دست یافت. 
رقابت های کشتی آزاد جوانان قهرمانی آسیا 
روزهای ۲۸ و ۲۹ تیرماه در شهر امان اردن برگزار 
شد و در پایان تیم ایران با کسب ۳ مدال طلای 
علی رضایی در وزن ۷۰ کیلوگرم، محمدمبین 
عظیمی در وزن ۹۲ کیلوگرم و امیرعلی پولادی 
در وزن ۱۲۵ کیلوگرم و ۵ مدال نقره ابراهیم 
خواری در وزن ۵۷ کیلوگرم، ابراهیم الهی در 
وزن ۶۵ کیلوگرم، حسین محمدآقایی در وزن 
۷۴ کیلوگرم، فرزاد صفی جهان شاهی در وزن 
۷۹ کیلوگرم و امیرحسین علیزاده در وزن ۸۶ 
کیلوگرم به عنوان قهرمانی دست یافت. در 
رده بندی تیمی ایران با ۱۹۱ امتیاز بعنوان 
قهرمانی دست یافت و تیم های هند با ۱۸۰ و 

قزاقستان با ۱۶۰ امتیاز دوم و سوم شدند. 

خارج ازمستطیل سبز

رکورد بی نظیر فوتبالیست 
 زن کانادایی در جام جهانی

کریستین سینکلر کانادایی اولین بازیکن 
تاریخ شد که در هفت دوره جام جهانی فوتبال 
بازی می کند. به گزارش RBC، جام جهانی 
زنان ۲۰۲۳ به میزبانی نیوزیلند و استرالیا شروع 
شده است و کانادا یکی از تیم های حاضر در این 
رقابت هاست. کریستین سینکلر کانادایی با حضور 
در اولین دیدار کانادا در جام جهانی زنان صاحب 
یک رکورد بی نظیر است و اولین بازیکن تاریخ 
شد که در هفت دوره جام جهانی بازی می کند. 
سینکلر ۴۰ ساله با وجود رکورد بی نظیرش، 
نتوانست تاثیر خوبی در تیمش داشته باشد. او در 
نیمه دوم، نتوانست ضربه پنالتی را به گل تبدیل 
کند تا دیدار کانادا و نیجریه با نتیجه صفر بر صفر 
به پایان برسد و دو تیم در اولین دیدارشان در 
جام جهانی زنان ۲۰۲۳ با تساوی به پایان برسد. 

خبـــــر

شانس بالای پرسپولیس برای قهرمانی 

سال گذشته لیگ ما طوری بود که بیشتر تحت الشعاع حضور 
در جام جهانی قرار گرفت و همین هم لیگ را به ۲ قسمت پیش 
و بعد از این رویداد تقسیم کرد. البته هر چقدر به پایان مسابقات 
نزدیک تر شدیم بازی ها هم شکل جذابتری به خود گرفت 
هرچند مانند همیشه رقابت بین سه تیم پرسپولس، سپاهان و 
استقلال بود. فکر می کنم اگر بتوانیم لیگ را برای فصل جاری 
جذاب تر نگه داریم به شرطی که تیم های مدعی در آن بیشتر 
شود، مطمئنا باعث پیشرفت بیشتر فوتبال می شود. حتی این 
مساله کمک خواهد کرد تا بازیکنان در باشگاه های دیگر هم 
محک خوبی بخورند. به نظرم لیگ بیست و سوم سالی است که 
تمام تیم ها خرید های خوبی انجام داده اند، اما با این وجود از نظر 
من پرسپولیس، استقلال، سپاهان، تراکتور اصلی ترین تیم های 
مدعی برای رسیدن به جام قهرمانی خواهند بود. البته چیزی 
در فوتبال غیرقابل پیش بینی نیست، اما چون پرسپولیس 
شاکله اصلی اش را حفظ و کنارش نفراتی را به ترکیبش اضافه 
کرده است باز بیش ترین شانس را برای عنوان قهرمانی دارد. 
همین که تیمی بتواند حدود ۶۰ تا ۷۰ درصد شاکله اصلی اش 
را حفظ کند به طور حتم شرایط و کار راحت تری در پیش 
دارد به مانند تیم پرسپولیس که اکثر بازیکنان کلیدی خود 
را حفظ کرده است. تیم های دیگر هم توانسته اند در فصل نقل 
و انتقالات یارگیری های خوبی داشته باشند. در مجموع فکر 
می کنم امسال لیگ قوی تری نسبت به سال گذشته داشته 
باشیم. خرید به این نیست تیمی بازیکن اسمی به خدمت بگیرد 
بلکه باید باشگاه ها در نقاطی که دارای ضعف و قوت هستند با 
جذب بازیکنان جدید آن را ترمیم کنند. من جای سرمربی 
سپاهان نیستم که چرا به سراغ خرید چند مهاجم رفته است 
واقعا نمی دانم در ذهن او چه چیزی می گذرد. این تیم سال 
گذشته بیشتر از هر چیزی دچار ضعف دفاعی بود و با اینکه 
یک بازیکن هم در پست دفاعی خریداری کرده، اما باز باید 
تیمشان را به شکلی ببندند که در تمام زمینه ها دارای بالانس 
باشد. برای همین هم سپاهان و تراکتور به همراه گل گهر 
یارگیری های خوبی داشته اند اما باز باید دید در چه پسُت هایی 
بیشتر از هر چیزی داری ضعف هستند. بیشترین خریدها هم 
مربوط به باشگاه سپاهان بوده است. واقعا تا الان متوجه قانون 
سقف بودجه نشده ام که چه تیم هایی آن را رعایت کرده اند و 
چه کسانی آن را اجرا می کنند. این قانون در داخل ایران هر 
چند سال یک بار اتفاق می افتد و قانونی تعیین می کنند که 
هیچ باشگاهی آن را رعایت نمی کند! کنار آن تنها یکسری 
پرانتزهایی باز می گذارند تا بازیکن دارای آپشن باشد. این 
کار بسیار اشتباهی است و فکر نمی کنم چنین چیزی در دنیا 
مرسوم باشد. فکر می کنم حدود چند سالی است پرسپولیس از 
ناحیه مهاجم دچار ضربه شده است. با توجه به اینکه امسال این 
تیم باید در لیگ قهرمانان آسیا هم شرکت کند پس نیاز است تا 
دو مهاجم خیلی خوب به خدمت بگیرد. مسئولان این باشگاه 
هنوز در فصل نقل و انتقالات نتوانستند بازیکنی که مدنظرشان 
است را جذب کنند. مغانلو هم بازیکنی است که در گذشته برای 
پرسپولیس بازی کرده و از سطح بالایی برخوردار است. به طور 
مثال در فوتبال ما مهاجمان نوک کمی هستند که مانند این 
بازیکن باشند. برای همین هم مغانلو جزو معدود بازیکنانی است 
که در پست مهاجم خیلی خوب بازی می کند. پرسپولیس به 
خرید مهاجم بیشتر از هر چیز دیگری نیاز دارد و به همین دلیل 

هم کلا موافق خرید مهاجم خارجی هستم. 

فرشاد پیوس مهاجم سابق پرسپولیس و 
تیم ملی فوتبال کشورمان در خصوص شرایط 

شاگردان گل محمدی صحبت کرد. 
   در خصوص وضعیت پرسپولیس در 

نقل و انتقالات چه نظری دارید؟
شاید خیلی ها فکر کنند اوضاع پرسپولیس 
عالی است ولی من عقیده دارم هنوز این تیم 
کامل نیست و نیاز به جذب بازیکنی در برخی 
از پست ها از جمله خط حمله دارد. بازیکنان 
خوبی جذب شدند و نفرات کلیدی تیم هم 
حفظ شدند ولی در خط حمله پرسپولیس سه 
بازیکن در حال حاضر از دست داده است و تنها 
شهاب زاهدی جذب شده است و این یعنی یک 
تا دو بازیکن دیگر در این پست نیاز است که 
جذب شود و با این نفرات اگر تیم بخواهد وارد 
فصل جدید شود به مشکل خواهد خورد. شهاب 
زاهدی مهاجم خوبی است ولی نمی شود یک 
فصل کامل را فقط با یک مهاجم نوک سپری 
کنید. مصدومیت و محرومیت وجود دارد و 
یک جاهایی شما نیاز داری با چند مهاجم به 
میدان بروی یا شرایط بازی به گونه ای است که 
ممکن است سبک بازی زاهدی برایش مناسب 
نباشد. برای همین حداقل یک مهاجم تراز اول 
دیگر لازم است تا تیم در خط حمله کامل شود. 
به نظرم پرسپولیس در سایر پست ها تقریبا 
کادرش تکمیل است و فقط نیاز دارد در خط 
حمله تقویت شود. خط حمله از بعضی جهات 
مهم ترین پست یک تیم می تواند باشد. شما 
بهترین گلر و بهترین ساختار دفاعی را هم 
داشته باش و بهترین بازیسازی را هم انجام بده 
ولی وقتی کسی نباشد زحمات تیم را به نتیجه 
برساند و گلزنی کند نمی توانید امتیازات لازم 

را بگیرید. 
  در مورد وضعیت رقبای پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
سپاهان فوق العاده  عمل کرده  است و علاوه 
بر اینکه تیم کاملی در فصل گذشته داشتند و 
پرمهره ترین تیم لیگ بودند، بهترین نفرات را 
هم جذب کردند و واقعا تیم خیلی قدرتمندی 
شده اند. تراکتور و گل گهر هم خوب عمل 
کردند و استقلال هم با وجود اینکه می گویند 
ضعیف بوده فکر می کنم در ادامه جور دیگری 
عمل کند. در کل فکر می کنم هنوز اتفاقات 
زیادی در نقل و انتقالات باقی مانده که باید 
منتظرش باشیم و البته لیگ جذابی را در 

پیش داریم. 
 چه تیم هایی شانس قهرمانی خواهند 

داشت؟
الان که هنوز فصل شروع نشده است و بعد 
از شروع فصل هم یک نیم فصل طول می کشد 
تا بفهمیم کدام  تیم ها حال و روز خوبی دارند 
و کدام تیم ها در حد انتظار ظاهر نشدند ولی 
فکر می کنم همان سه تیم همیشگی به اضافه 
تراکتور امسال در کورس قهرمانی باشند و البته 
گل گهر هم می تواند پشت سر آنها خطرناک 
باشد. اگر پرسپولیس برای خط حمله خودش 
فکری کند امسال هم قهرمان خواهد شد. 
همه چیز بستگی به این دارد که در ادامه نقل و 

انتقالات تیم ها چطور عمل کنند. 

ادموند بزیک 
 کارشناس فوتبال 

پیوس:  
پرسپولیس هنوز 
کامل نشده است

نکته جالب مسابقه ذوب آهن و فولاد، رفتارها 
و صحبت های علیرضا منصوریان در کنار خط 
طولی با بازیکنان خودی، داور، محمد ربیعی 
سرمربی تیم ذوب آهن، شاگردان سابقش 
و همین طور خبرنگاران بود، که در طول این 
مسابقه تدارکاتی نگاه ها را به خودش معطوف 

کرده بود. 

استفاده رونالدو از ساق بند آدیداس در بازی 
دوستانه النصر و سلتا باعث تعجب و عصبانیت 
نایکی شده است. رونالدو چهره تبلیغاتی 
بزرگ نایکی از 20 سال پیش است و مهم ترین 
فوتبالیستی است که برای این شرکت آمریکایی 

تبلیغ می کند. 

ت
شــ

س نو
عک

 انرژی

  تبلیغ

خسروی: AFC به ما گفت نباید از داوران بالای 45 سال استفاده کنیم

عزیزی: اگر عابدزاده و باقری امروز فوتبالیست بودند 5۰۰ میلیارد می ارزیدند

علی خسروی در حاشیه کلاس دانش افزایی 
پیش فصل داوران فوتبال  کشور، اظهار داشت: 
۵ روز کاری سخت را شاهد بودیم که ۸۵ داور 
انتخاب شده به تهران آمدند تا بتوانند در این 
کلاس ها شرکت کنند. سخت ترین روزهای 
عمرم را گذراندم، چراکه باید ۱۵۰ داور را به 
۸۵ داور کاهش می دادیم، چند روزی خودم 
یأس فلسفی گرفته بودم که داورانی که نیستند 
را باید چکار کنیم، اما به هر نحوی که بود انجام 
شد، چراکه دستور رئیس فدراسیون و مصوب 
هیأت رئیسه فدراسیون بود. تمام داوران ایران 

در ۵ روز کلاس با مدرسان داخلی کلاس های 
پیش فصل خود را گذراندن و نشان دادند که 
هیچ چیزی کمتر از مدرسان خارجی ندارد. 
خسروی در خصوص ورود کمک داور ویدئویی 
به لیگ برتر و سفر ممبینی به سوئیس در این 
خصوص عنوان کرد: سفر خیلی خوبی بود که 
ممبینی به سوئیس رفته است. فدراسیون تمام 
اراده خود را به کار گرفته است تا بتواند این 
موضوع را به تحقق برساند. از زمانی هم که تاج 
به فدراسیون فوتبال آمده است در صحبت های 
خود به این مسأله اشاره کرده و گفته است کمک 

داور ویدئویی باید وجود داشته باشد. در حال 
حاضر فدراسیون آماده است و به نظرم سایر 
دستگاه ها مانند وزارت امور خارجه و دولت باید 
به ما کمک کنند، چراکه تحریم هستیم و به 
خاطر محدودیت های که وجود دارد تجهیزات 
به ایران نمی آید. اگر اینفانتینو دستور بدهد 
همه کشورها موظف هستند به آن عمل کنند 
و به زودی خبر خوبی در این زمینه خواهد آمد. 
عضو کمیته داوران در خصوص قانون ۴۵ ساله ها 
در لیگ برتر فوتبال ایران برای داوران گفت: 
باتوجه به اینکه ما زیر نظر AFC هستیم باید به 

این موضوع توجه کنیم که تعداد داوران فوتبال 
در قاره آسیا بیشتر از سایر قاره ها است. بنابراین 
چون زیر نظر AFC هستیم به ما اعلام کردند 
که داوران بالای ۴۵ سال را به ما معرفی نکنید 
و ما یکسری داور جوان داریم هم بخش آقایان 
و هم در بخش بانوآنکه نمونه بارز آن یک کمک 
داور خانم است که ۱۰ سال است پشت سر یک 
داور بین المللی مانده است. ما که نمی توانیم 
به داور بین المللی بگوییم کنار برو وقتی ۴۵ 
سالش که بشود کنار می رود تا داوران جوان 

جایگزین شوند. 

خداداد عزیزی بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران مدعی 
است اگر امروز امثال کریم باقری و احمدرضا عابدزاده بازی 

می کردند، حداقل ۱۰ میلیون دلار قیمت داشتند. 
در  بازیکنان  به  که  ارقامی  و  اعداد  می کنید  فکر   
عمکردشان  با  متناسب  می شود  داده  نقل وانتقالات 

هست یا خیر؟
اگر نظرسنجی بگذارید همه چیز مشخص می شود. با 
فوتبالی که ما می بینیم این ارقام خنده دار است. خیلی ها 
از این پول ها می خورند و یک بخش را بازیکن می گیرد. اگر 
بازیکن پولی بگیرد حداقل تلاشی در زمین می کند و تماشاگر 
را به ورزشگاه می آورد، ولی یکسری دلال که نقشی در فوتبال 

ندارند از این مبالغ سهیم می شوند. 
برای  لیگ  سازمان  و  فوتبال  فدراسیون  تصمیم    

گذاشتن سقف بودجه برای باشگاه ها درست بود؟
این کار انجام پذیر نیست. اگر انجام پذیر بود که عالی 

می شد. سقف قرارداد بهتر از سقف بودجه بود. 
  البته سقف قرارداد می توانست ماجرای حواله آهن 

و میلگرد را تکرار کند.

این بخش قابل توضیح است. در اروپا تیم هایی که بیش از 
حد مجاز هزینه کنند به رده های پایین تر سقوط می کنند. 
سقف قرارداد خوب است به شرطی که آن را دور نزنند. 
فوتبال ما آنقدر چاله و چوله دارد که دوستان راهش را پیدا 
کرده و آن را پرُ می کنند. این دوستان سقف قرارداد و بودجه 

را هم دور می زنند. 
قیمت  چقدر  بودید،  فوتبالیست  امروز  اگر  شما    

داشتید؟
زمان ما خیلی پول نبود. درباره خودم نمی توانم نظر بدهم، 
ولی اگر نفراتی مثل احمدرضا عابدزاده و کریم باقری امروز 
فوتبال بازی می کردند ۵۰۰ میلیارد تومان می ارزیدند. یکی 
مثل کریم باقری که یک پایش در خط دفاع بود و یک پایش 
داخل ۱۸ قدم حریف، با ارقامی که می شنویم ۱۰ میلیون 

دلار می ارزید. 
بازیکنی که در طول فصل بازی نکرده و ذخیره بوده است، 
۱۲ میلیارد تومان قرارداد داشته است! بازیکنانی مثل علی 
دایی و کریم باقری نتیجه بازی را تغییر می دادند. اگر روزی 
مدیر باشگاهی شوم و قرار باشد به بازیکنی ۳۰ میلیارد تومان 

بدهم آن بازیکن باید ۱۰، ۱۵ بازی را یک تنه در بیاورد. اگر 
قرار باشد این پول را به دروازه بان بدهم باید ۱۰، ۱۵ بار به 
تنهایی سیو داشته باشد نه اینکه کلین شیت هایش را حساب 
کنند، چون در کلین شیت کل دفاع تیمی باید خوب کار کند. 
اگر به مهاجمی ۳۰ میلیارد می دهیم باید آقای گل شود. این 
ارقام شوخی نیست، آنهم در کشوری که کارگرش ماهی ۱۰ 

میلیون تومان و سالیانه ۱۰۰ میلیون هم نمی گیرد. 
  امسال چه تیم هایی مدعی قهرمانی هستند؟

سپاهان مثل همیشه تیم خوبی دارد. سپاهانی ها با ایده 
یکسری از مربیآنکه اعتقاد دارند باید همه مهاجمان را بگیرند 

تا تیمی مهاجم نخرد، کلی مهاجم گرفته اند. 
سپاهان شرایط خوبی دارد، چون پول دارد. پرسپولیس 
هم با گرفتن محمدحسین کنعانی زادگان و مسعود ریگی 
تیم خوبی دارد و اگر سعید عزت ا... را بگیرد، تیم خیلی 
خوبی خواهد شد، به شرطی که مهاجم شش دانگ بگیرد. 
پرسپولیس مهاجمی ندارد که کار را تمام کند. پرسپولیس 
امسال کار سختی دارد. این وسط نگران نابسامانی و اوضاع 

خراب استقلال هم هستم. 

پاسخ قلعه نویی به صحبت های مایلی کهن 

شکایت سرمربی فعلی از سرمربی سابق تیم ملی! 


